

วันที่ 3 – 6 สิงหาคม 2568 ฝ่ายกิจการนักศึกษา คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม
จัดการสัมภาษณ์ คัดเลือกผู้กู้ยืมกองทุน (กยศ.) ประจำปีการศึกษา 2569 สำหรับ ผู้กู้รายใหม่/ผู้กู้รายเก่า
ย้ายสถานศึกษา/ย้ายหลักสูตร โดยมีคณาจารย์คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม เป็น
คณะกรรมการสัมภาษณ์ ณ ห้องกิจกรรม อาคาร 42 คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม
มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา

From August 3–6, 2025, the Student Affairs Division of the Faculty of Engineering and Industrial Technology conducted interviews to select applicants for the Student Loan Fund (SLF) for the 2026 Academic Year. The interviews were held for new loan applicants, returning applicants transferring from another institution, and students transferring to a different academic program.

Faculty members from the Faculty of Engineering and Industrial Technology served as members of the interview committee. The interviews were conducted at the Activity Room, Building 42, Faculty of Engineering and Industrial Technology, Suan Sunandha Rajabhat University.

2025年8月3日至6日，宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院学生事务部门组织开展2026学年度学生贷款基金(SLF)借款申请人面试及遴选工作，面向首次申请贷款学生、转校申请贷款学生以及转专业申请贷款学生。

本次面试由宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院教师组成面试评审委员会，负责对申请学生进行面试与资格审核。活动于宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院42号楼活动室举行。